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Από το υπ’ αριθ. 12/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 290/2000 
                                                                                                             

Περίληψη 
Θέση του Δ.Σ. Βέροιας σχετικά με τη 
στήριξη της θεσμικής τιμής του 
ροδάκινου. 

 
       Σήμερα 10 Ιουλίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 6-7-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Κόλβατζης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Γ. Ουρσουζίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ν. Χαμαλής  
4. Μ. Γαβρίδης Β. Γιαννουλάκης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Σ.  Παναγιωτίδης  
6. K. Aσλάνογλου Ε. Σοφιανίδης  
7. Α. Δελαβερίδης Ι. Ακριβόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος Γ. Μανακούλης Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης Π. Αγαθαγγελίδης -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Λ. Τάκης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 301/2000 
14. Π. Πιτούλιας απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
15. Α. Κεσίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 307/2000  απόφασης 
16. M. Σουμελίδης αποχώρησε ο κ. Π. Πιτούλιας.  
17. Α. Ταραλάς 3) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 312/2000  απόφασης 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος αποχώρησε η κα Ε. Λευκοπούλου. 
19. Χ. Γεωργιάδης 4) Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 318/2000  απόφασης 
20. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Λελεκάκης, Μ. Σουμελίδης. 
21. Θ.  Σιδηρόπουλος 5) Κατά  τη  συζήτηση    της υπ’ αριθ. 326/2000  απόφασης  
22. Ε. Λευκοπούλου αποχώρησε η κα Μ. Τσαμήτρου - Καραχατζή. 
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
24. Ε. Κουκουρδής  



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημ. σύμβουλο κ. 
Σκουμπόπουλο ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι: Είναι γνωστό ότι η πόλη μας και ο 
νομός μας είναι αγροτική περιοχή. Η ανάπτυξή του στηρίχθηκε στο αγροτικό 
εισόδημα το οποίο τα τελευταία χρόνια συρρικνώνεται σε επικίνδυνο βαθμό. 
 Είδαμε επισκέψεις υπουργών και συσκέψεις διαφόρων φορέων για το θέμα της 
στήριξης του ροδάκινου. 
 Ζητώ από το σώμα να πάρει απόφαση και να στηρίξει το ροδάκινο γιατί σ’ 
αυτό στηρίχθηκε η ανάπτυξη της πόλης μας. Αν δεχτεί το σώμα να το συζητήσουμε 
απόψε. 
 Και ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος: Δεν μπορεί αυτό ν’ αποτελέσει θέμα του Δ.Σ. αν βγει μία κοινή 
θέση με την οποία θα στηρίζουμε τους παραγωγούς και την τιμή ασφαλείας όπως αυτή 
ορίσθηκε από την κυβέρνηση, δεν έχω καμία αντίρρηση. Είναι ζήτημα άλλων φορέων 
και δεν έχουμε κανέναν λόγο να το συζητήσουμε προ ημερησίας. 
 Πρόεδρος: Κε Σκουμπόπουλε, να συμφωνήσουμε στην έκδοση μιας ομόφωνης 
θέσης σ’ ότι αφορά το ροδάκινο που βρίσκεται σε μία ένταση αυτήν την περίοδο για 
τη στήριξη της θεσμικής τιμής κ.λ.π. Γνωρίζετε ότι εφόσον δεν συμφωνεί ο Δήμαρχος 
δεν συζητείται εκτάκτως κάποιο θέμα στο Δ.Σ. Πιστεύω όμως ότι θα μπορούσαμε να 
έχουμε μία θέση ως Δ.Σ. 
 Σκουμπόπουλος: Το γνωρίζω αυτό, όμως μία θέση μας απλά δεν λεει τίποτα 
για εμάς. Θα πρέπει με όλους τους αρμόδιους φορείς να το συζητήσουμε. 
 Πρόεδρος: Δεν έχει να κάνει όμως με την παρούσα συνεδρίαση του Δ.Σ. Πέρα 
απ’ αυτό θα συμφωνούσατε με την πρότασή μου; 
 Σκουμπόπουλος: Δεν διαφωνώ. Όμως σε άλλη συνεδρίασή μας θα πρέπει να 
συζητηθεί. 
 Πρόεδρος: Να συντάξουμε ένα κείμενο που θα το συναποφασίσουμε. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Τις προτάσεις των Δημάρχου και δημ. συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου.  
2.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εκφράζει την παρακάτω θέση του: 
 Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας έχοντας επίγνωση της δύσκολης θέσης στην 
οποία έχουν περιέλθει εδώ και αρκετό καιρό, οι Αγρότες της περιοχής μας και 
αναγνωρίζοντας ότι υπάρχει αντικειμενική δυσκολία στην προώθηση του ροδάκινου: 
 Ζητά από κάθε αρμόδιο Φορέα, στα πλαίσια ενίσχυσης του εισοδήματος των 
Αγροτών, να στηρίξει τη θεσμική τιμή του Ροδάκινου. 
 Θεωρεί δίκαιο το αίτημα αυτό του Αγροτικού Κόσμου της περιοχής μας και 
υποστηρίζει κάθε προσπάθεια προκειμένου να τηρηθεί και να μη καταστρατηγηθεί η 
Θεσμική Τιμή του προϊόντος. 
 Γ) Η παραπάνω θέση να κοιν/θεί: 
1) Βουλή των Ελλήνων 
2) Υπουργό Γεωργίας 
3) Πολιτικά κόμματα εντός Βουλής 
4) Βουλευτές Νομού Ημαθίας 
5) Τοπικά Μ.Μ.Ε. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   290 / 2000 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ε. Λευκοπούλου 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Λ. Τάκης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. Μουτσιόπουλος  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-7-2000 

Ο αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ 
 


